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---------------------                                                    ---------------------- 
Iris Johnsson                                                            Bo Werner 
 
 
Ordförande:  Iris Johnsson       PRO 
   
Ledamöter:  Bo Werner            SPF 
                    Sven Larsson        PRO     
                    Nils Thulén           PRO 
                    Jan Nordgren        SPF 
                    Lennart Söder       SPF 
                    Karl Nordlander    PRO 
                       
Anmält förhinder: Mats Dahlbom SPF, Gun Hjorter PRO, Lilian Nenzén PRO 
 
I tjänsten, sekreterare Birgitta Carlander, avdelningen för Äldre och 
Funktionshindrade 
 
 

1. Sammanträdet öppnas och ordförande hälsar alla välkomna  
 

2. Dagordningen godkändes 
 

3. Val av justerare 
Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 
 

4. Besök av Pia Lidwall, vice ordförande i hälso- och 
sjukvårdsnämnden, ordförande i äldre- och multisjukas beredning, 
gruppledare för KD i landstinget, med särskilt ansvar för äldrefrågor 
(Janet Mackegård hade inte möjlighet att delta) 
Pia informerar om landstingets övergripande organisation, det finns tre 
sjukvårdsstyrelser, Stockholm, Norra resp Södra länet. 
”Vårdval Stockholm” är en stor fråga för politiken. 
 
Alla avtal med vårdcentralerna är uppsagda från årsskiftet(175 st) 
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De som är intresserade att driva vårdcentraler ska söka om auktorisation, 
kraven för att få det finns framtagna i en stor ”regelbok”. Några delar i 
vad auktorisationen innebär: 

• fler hembesök, mer resurser ges 
• läkemedelsgenomgångar ska göras årligen 
• hälsosamtal ska erbjudas alla över 75 
• kuratorer på vårdcentraler 
• ersättningen är åldersrelaterad 

 
            Den 12 oktober ska alla ansökningar om auktorisation vara inne. 
  
            Som enskild ska man lista sig hos en läkare, är man sedan missnöjd med  
            den vård man får är det viktigt att detta blir anmält till huvudmannen.  
 
            I de områden som eventuellt inte skulle få några som vill bli  
            auktoriserade och etablera en vårdcentral där blir landstinget skyldiga att   
            gå in. 
 
            Järva Närsjukhus blir kvar. Det kommer också att satsas på närakuter som  
            ligger i anslutning till sjukhusens akutmottagningar, då det trots satsningar 
            på närakuter fortfarande är ett sort tryck på sjukhusen. 
 
           Förslag finns på att tiden för att beredas plats på en geriatrisk klinik ska    
           vara max 6 timmar mot idag 24. Likaså att ambulansen ska kunna åka  
           direkt till en geriatrisk klinik. 
 
           Läkare på särskilda boenden ska också auktoriseras, kraven blir att det ska  
           vara samma vårdgivare dygnet runt, 2 timmars inställelsetid, 1 timmes  
           telefontid/dag. Besök av läkare inom en vecka efter inflyttning. 
 
           Satsning ska göras för att se över och förbättra den palliativa vården inom  
           särskilda boenden. Möjlighet för den specialiserade sjukvården att kunna 
           komma till kommunens särskilda boenden. 
 
          Vid inställda operationer, som inte ställs in på grund av medicinska skäl, där  
           ska utgå en ersättning av 1500 kronor. 
 
           Hur den fortsatta samverkan mellan landsting och kommun ska se ut är inte  
           helt klart annat än att det är sjukvårdsstyrelsen som kommer att ha  
           samverkan med stadsdelarna.      
 

5. Föregående protokoll från 07 06 08 godkännandes 
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6. Anmälan inkomna protokoll 

LHR, lokala handikapprådet, 07 05 29 
Bo redogör kortfattat för innehållet 
 

7. Rapporter och skrivelser 
Balanslistan, se bilaga 1 

 
8.   Information från Stadsdelsnämndens sammanträden och annan  
      information från förvaltningen 
      Nästa sammanträde är den 23 augusti, Tensta träff och då kommer flera  
      ärenden upp som berör äldreomsorgen bland annat Äldreplanen, införande    
      av kundvalssystem för vård- och omsorgs boenden, riktlinjer för  
      handläggning av ärenden enlig SOL och LSS. 
      Kort information om ärendet på Tensta äldreboende som föranledde  
      artiklar i Dagens Nyheter i juli. 
         

9.  Övriga frågor 
 

10.   Mötet avslutas 
 
 
Bilagor: 

1. Balanslista 
 
 
 
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
…………………………………. 
Birgitta Carlander 
 
 
 
 
 
 
 
               
  
 


